
PROTOKÓŁ Nr IV.2019

z IV sesji VIII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
28 stycznia 2019 r. w sali sesyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 14.13 – 16.22

W sesji uczestniczyło 15 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Przystajń – Radny Zbigniew Kmieć.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania mieszkańców.  
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) zatwierdzenia harmonogramu pracy Rady Gminy Przystajń na 2019 rok,
2) zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury na 2019 rok,
3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia na 2019 rok,
4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok,
5) zatwierdzenia planu pracy Komisji skarg, wniosków i petycji na 2019 rok,
6) zmiany Uchwały Nr III.13.2014 Rady Gminy Przystajń z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie
diet dla radnych Rady Gminy Przystajń,
7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń,
8) zmiany uchwały Nr XXI/15/2000 Rady Gminy Przystajń z dnia 12 lipca 2000 r. w sprawie
nadania statutów sołectwom w gminie Przystajń,
9)  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
obejmującego obszary położone w miejscowościach Mrówczak, Stany, Brzeziny i Kamińsko,
10) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok,
11) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028.

9. Pytania w sprawach bieżących.
10. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
11. Zamknięcie sesji.

A d 1
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Przystajń, Radny Zbigniew Kmieć. Powitał
wszystkich obecnych na sali. (14:13)

A d 2
Przewodniczący  Rady  Gminy stwierdził  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  było
15 Radnych. (14:13)

1



A d 3
Przewodniczący przedstawił  Radnym  porządek  obrad.  Wprowadził  autopoprawkę  do  projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok.
Wójt  zaproponował wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr III.13.2014 Rady Gminy Przystajń z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie diet dla radnych Rady
Gminy Przystajń i przedyskutowanie jego treści na komisji.
Przewodniczący zgodził  się  na  wycofanie  projektu  uchwały  w  sprawie zmiany  Uchwały
Nr III.13.2014 Rady Gminy Przystajń z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie diet dla radnych Rady
Gminy Przystajń  z  porządku obrad  bez  głosowania.  Brak  dalszych uwag i  zmian do porządku
obrad. (14:13)

A d 4
Przewodniczący poinformował, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się
z nim zapoznać. Dlatego poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania.
(14:18)
Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. (14:19)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Edward Chamela,  Janusz Leśniak,  Robert  Bastrzyk, Jadwiga Górnik,  Marian Drynda, Zbigniew
Marczak, Remigiusz Wręczycki, Aleksandra Kierat, Marcin Tomziński, Paweł Piśniak, Zbigniew
Kmieć, Jacek Pilarz, Marek Zabawa, Henryka Kapuścik, Józef Chrzęstek
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):
Protokół został przyjęty jednogłośnie (15 Radnych za). 

A d 5
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące
załącznik do protokołu. (14:19)
Wójt dopowiedział,  że  w  środę  odbędzie  się  podpisanie  umowy  na  nawodnienie  boiska
w Przystajni na ul. Bór. Dzisiaj został podpisany ostatni akt notarialny dot. osiedla na ul. Szkolnej
w Przystajni. Koszt gminy to około 120 000,00 zł dot. gruntów, które zostały przejęte pod drogę.
Będzie tam około 70 spójnych działek. Będziemy chcieli odzyskać VAT z Urzędu Skarbowego dot.
kanalizacji. 
Radny Paweł Piśniak zapytał czy coś wiadomo odnośnie fotowoltaiki i solarów. 
Wójt odpowiedział, że w ubiegłym roku złożyliśmy wniosek dot. fotowoltaiki, solarów i piecy na
pellet.  Złożyliśmy  ten  wniosek  w  partnerstwie  z  Gminą  Miedźno.  Ten  wniosek  jest  w  ocenie
merytorycznej. Są też złożone przez mieszkańców wnioski na pompy ciepła, ale na chwilę obecną
nie złożyliśmy jeszcze na nie wniosku.   
Radny Marek Zabawa powiedział,  żeby gmina rozeznała temat możliwości dofinansowania do
gazu. 
Wójt odpowiedział,  że  my  nie  mamy  wpływu  na  to  na  co  jest  możliwość  złożenia  wniosku
i pozyskania dofinansowania.  
Radny Marek Zabawa poprosił o zasygnalizowanie tematu. 

A d 6
Przewodniczący  stwierdził,  że  w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  komisje,  które  kolejno
przedstawią sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. (14:44)

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury przedstawił
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury Radny Jacek Pilarz. (14:44)
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Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia przedstawił Przewodniczący
Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Radny Remigiusz Wręczycki. (14:47)

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rewizyjnej przedstawił  Przewodniczący  Komisji
Rewizyjnej Radny Janusz Leśniak. (14:51)

Sprawozdanie z działalności Komisji  skarg, wniosków i petycji przedstawił  Przewodniczący
Komisji Skarg, wniosków i petycji Radny Robert Bastrzyk. (14:52)

Brak  uwag  i  zapytań  do  sprawozdań  z  działalności  Komisji  Rady  Gminy  w  okresie
międzysesyjnym.

A d 7
Przewodniczący zapytał czy mieszkańcy obecni na sali mają jakieś zapytania. (14:53)
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha stwierdził, że na sesji w dniu 3 grudnia 2018 r. zabrał
głos w sprawie podwyżek dot. podatku od nieruchomości, ale duży obszar jego wypowiedzi został
wycięty. Zapytał Radnych kto jest wg nich najważniejszy. On uważa, że człowiek. Zapytał czy ten
projekt uchwały dot. podwyżek dla Radnych przez niego został usunięty z porządku obrad. 
Przewodniczący odpowiedział,  że  usunięcie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały
Nr III.13.2014 Rady Gminy Przystajń z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie diet dla radnych Rady
Gminy Przystajń nie jest spowodowane jego obecnością.
Sekretarz odpowiedział, że nie ma obowiązku pisania wszystkiego co było na sesji, ponieważ teraz
sesje są nagrywane.
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha odpowiedział, że tego nagrania nie ma na BIP Urzędu
Gminy Przystajń.
Sekretarz odpowiedział, że rzeczywiście tego nagrania z I i II sesji Rady Gminy Przystajń nie ma
na BIP Urzędu Gminy Przystajń. Poprosi Pana Brzęczka, który nagrywał te sesje, żeby dał jakiegoś
linka przekierowującego na youtube.
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha zapytał co będzie jak zabraknie prądu.
Sekretarz odpowiedział, że kamera, którą posiadamy ma własne zasilanie, więc jak braknie prądu
to i tak będzie się nagrywało.
Wójt dopowiedział, że chciał uregulować diety, ale skoro były inne pomysły na diety dla Radnych
to on wycofał ten projekt z porządku obrad, po to, żeby uniknąć zbędnych dyskusji. Ten projekt na
pewno wróci na sesje. 
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha stwierdził,  że  on gdyby nie  musiał  to  by tutaj  nie
przyjeżdżał.  Po tym jego wystąpieniu  na  sesji  w dniu  3 grudnia  2018 r.  wielu  ludzi  do niego
podchodziło po to, żeby mu podziękować. 
   
A d 8
Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie (15:27):

1) zatwierdzenia harmonogramu pracy Rady Gminy Przystajń na 2019 rok (15:27)

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały, następnie zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie zatwierdzenia harmonogramu pracy Rady Gminy Przystajń na 2019 rok
(15:29)
Wyniki imienne:
ZA(14):
Janusz Leśniak, Jadwiga Górnik, Józef Chrzęstek, Marian Drynda, Remigiusz Wręczycki, Zbigniew
Kmieć, Robert Bastrzyk, Marcin Tomziński, Henryka Kapuścik, Aleksandra Kierat, Jacek Pilarz,
Edward Chamela, Paweł Piśniak, Zbigniew Marczak
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(1):
Marek Zabawa
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Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr IV.26.2019  w sprawie  zatwierdzenia
harmonogramu  pracy  Rady  Gminy  Przystajń  na  2019  rok  większością  głosów
(14  Radnych  za,  1  Radny  nie  głosował)  w  głosowaniu  jawnym  przez  podniesienie  ręki  oraz
równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

Ze  względu  na  problemy  techniczne  urządzenia  głosującego  Radny  Marek  Zabawa złożył
wniosek formalny o reasumpcję głosowania, ponieważ nie mógł oddać głosu.

Przewodniczący  ponownie  zarządził  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia
harmonogramu pracy Rady Gminy Przystajń na 2019 rok.

Głosowanie w sprawie zatwierdzenia harmonogramu pracy Rady Gminy Przystajń na 2019 rok
(15:32)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Zbigniew  Marczak,  Janusz  Leśniak,  Marian  Drynda,  Marek  Zabawa,  Remigiusz  Wręczycki,
Jadwiga  Górnik,  Henryka  Kapuścik,  Józef  Chrzęstek,  Zbigniew  Kmieć,  Paweł  Piśniak,  Robert
Bastrzyk, Edward Chamela, Aleksandra Kierat, Marcin Tomziński, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr IV.26.2019  w sprawie  zatwierdzenia
harmonogramu  pracy  Rady  Gminy  Przystajń  na  2019  rok  jednogłośnie  (15  Radnych  za)
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli
elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

2) zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury na 2019 rok (15:32)

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury Radny Jacek Pilarz przedstawił
projekt uchwały.
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury na
2019 rok (15:34)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Zbigniew Marczak, Janusz Leśniak,  Józef Chrzęstek,  Edward Chamela,  Marek Zabawa, Marian
Drynda,  Jadwiga  Górnik,  Remigiusz  Wręczycki,  Robert  Bastrzyk,  Aleksandra  Kierat,  Zbigniew
Kmieć, Paweł Piśniak, Jacek Pilarz, Marcin Tomziński, Henryka Kapuścik
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr IV.27.2019 w sprawie zatwierdzenia planu pracy
Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury  na  2019  rok  jednogłośnie  (15  Radnych  za)
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli
elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia na 2019 rok (15:34)

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Radny Remigiusz Wręczycki przedstawił
projekt uchwały.
Przewodniczący zarządził głosowanie.
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Głosowanie w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia na 2019 rok
(15:35)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Marian  Drynda,  Edward  Chamela,  Janusz  Leśniak,  Remigiusz  Wręczycki,  Zbigniew  Marczak,
Marek Zabawa,  Jadwiga  Górnik,  Józef  Chrzęstek,  Zbigniew Kmieć,  Aleksandra  Kierat,  Robert
Bastrzyk, Paweł Piśniak, Henryka Kapuścik, Marcin Tomziński, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr IV.28.2019 w sprawie zatwierdzenia planu pracy
Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia na 2019 rok jednogłośnie  (15 Radnych za)  w głosowaniu
jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego
urządzenia do liczenia głosów.

4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok (15:36)

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Janusz Leśniak przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok (15:37)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Edward  Chamela,  Zbigniew  Marczak,  Marek  Zabawa,  Marian  Drynda,  Janusz  Leśniak,  Józef
Chrzęstek,  Jadwiga  Górnik,  Remigiusz  Wręczycki,  Aleksandra  Kierat,  Zbigniew Kmieć,  Paweł
Piśniak, Henryka Kapuścik, Marcin Tomziński, Jacek Pilarz, Robert Bastrzyk
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr IV.29.2019 w sprawie zatwierdzenia planu pracy
Komisji  Rewizyjnej  na 2019 rok  jednogłośnie  (15 Radnych za)  w głosowaniu  jawnym przez
podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do
liczenia głosów.

5) zatwierdzenia planu pracy Komisji skarg, wniosków i petycji na 2019 rok (15:37)

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Radny Robert Bastrzyk przedstawił projekt
uchwały.
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji  na
2019 rok (15:39)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Edward Chamela,  Zbigniew Marczak,  Marek Zabawa, Józef  Chrzęstek,  Janusz Leśniak,  Robert
Bastrzyk, Marian Drynda, Remigiusz Wręczycki, Paweł Piśniak, Zbigniew Kmieć, Jadwiga Górnik,
Henryka Kapuścik, Marcin Tomziński, Aleksandra Kierat, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):
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Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr IV.30.2019 w sprawie zatwierdzenia planu pracy
Komisji  skarg,  wniosków i  petycji  na 2019 rok  jednogłośnie  (15 Radnych za)  w głosowaniu
jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego
urządzenia do liczenia głosów.

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń (15:40)

Sekretarz przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę
Przystajń (15:41)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Marek Zabawa,  Edward Chamela,  Zbigniew Marczak,  Jadwiga Górnik,  Zbigniew Kmieć,  Józef
Chrzęstek,  Remigiusz  Wręczycki,  Robert  Bastrzyk,  Marian  Drynda,  Janusz  Leśniak,  Henryka
Kapuścik, Marcin Tomziński, Paweł Piśniak, Jacek Pilarz, Aleksandra Kierat
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr IV.31.2019  w sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę  Przystajń  jednogłośnie  (15  Radnych  za)
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli
elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

7)  zmiany uchwały Nr XXI/15/2000 Rady Gminy Przystajń z dnia 12 lipca 2000 r.  w sprawie
nadania statutów sołectwom w gminie Przystajń (15:42)

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały, następnie zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXI/15/2000  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia
12 lipca 2000 r. w sprawie nadania statutów sołectwom w gminie Przystajń (15:44)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Edward Chamela,  Zbigniew Marczak,  Janusz Leśniak,  Marek Zabawa,  Józef  Chrzęstek,  Robert
Bastrzyk,  Paweł  Piśniak,  Jadwiga  Górnik,  Remigiusz  Wręczycki,  Zbigniew  Kmieć,  Henryka
Kapuścik, Marian Drynda, Aleksandra Kierat, Marcin Tomziński, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr IV.32.2019  w sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXI/15/2000 Rady Gminy Przystajń z dnia 12 lipca 2000 r. w sprawie nadania statutów
sołectwom  w  gminie  Przystajń  jednogłośnie  (15  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym  przez
podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do
liczenia głosów.

8)  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
obejmującego  obszary  położone  w  miejscowościach  Mrówczak,  Stany,  Brzeziny  i  Kamińsko
(15:45)

Inspektor Agnieszka Zabawa przedstawiła projekt uchwały. 
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Radny Marek Zabawa zapytał czy plan nie został podjęty dla całej gminy, skoro studium było
uchwalone dla całej gminy.
Inspektor  Agnieszka  Zabawa odpowiedziała,  że  z  tego  uchwalonego  planu  dla  całej  gminy
wyciągnęliśmy tereny, które kiedyś były lasami lub obecnie są planowane. Są też takie punkty,
które nie są lasami. Ten plan będzie zrobiony na podstawie wcześniej podjętego studium. 
Radny  Edward  Chamela zapytał  ile  jest  tych  działek  na  Mrówczaku,  Stanach,  Brzezinach
i Kamińsku.
Inspektor Agnieszka Zabawa odpowiedziała, że nie są to konkretne działki, lecz obszary.
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego obejmującego obszary położone w miejscowościach Mrówczak,  Stany,  Brzeziny
i Kamińsko (15:52)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Janusz  Leśniak,  Marian  Drynda,  Józef  Chrzęstek,  Jadwiga  Górnik,  Marek  Zabawa,  Zbigniew
Kmieć,  Robert  Bastrzyk,  Remigiusz  Wręczycki,  Edward  Chamela,  Marcin  Tomziński,  Paweł
Piśniak, Aleksandra Kierat, Zbigniew Marczak, Henryka Kapuścik, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr IV.33.2019  w sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  obszary
położone w miejscowościach Mrówczak, Stany, Brzeziny i Kamińsko jednogłośnie (15 Radnych
za)  w  głosowaniu  jawnym przez  podniesienie  ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie  przycisku  na
konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

9) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok (15:53)

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
Radny Marek Zabawa zapytał dlaczego prawie o milion zwiększyły się wydatki budżetu.
Skarbnik odpowiedziała, że wydatki zwiększyły się o 88 000,00 zł, wynikająca równica pomiędzy
dochodami,  a  wydatkami  stanowi  deficyt  budżetu  gminy,  który  został  ustalony  w  uchwale
budżetowej.
Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok (16:02)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Zbigniew Marczak,  Janusz Leśniak,  Edward Chamela,  Marek Zabawa,  Józef  Chrzęstek,  Robert
Bastrzyk,  Marian  Drynda,  Zbigniew Kmieć,  Aleksandra  Kierat,  Remigiusz  Wręczycki,  Jadwiga
Górnik, Henryka Kapuścik, Marcin Tomziński, Paweł Piśniak, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr IV.34.2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy
Przystajń na 2019 rok  jednogłośnie  (15 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie
ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie  przycisku na konsoli  elektronicznego urządzenia  do  liczenia
głosów.

7



10) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028 (16:02)

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały, następnie zarządził głosowanie.

Głosowanie  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2019-2028
(16:04)
Wyniki imienne:
ZA(15):
Zbigniew Marczak,  Marek  Zabawa,  Robert  Bastrzyk,  Marian  Drynda,  Józef  Chrzęstek,  Janusz
Leśniak,  Zbigniew  Kmieć,  Edward  Chamela,  Aleksandra  Kierat,  Remigiusz  Wręczycki,  Paweł
Piśniak, Henryka Kapuścik, Jadwiga Górnik, Marcin Tomziński, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
BRAK GŁOSU(0):

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr IV.35.2019  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028  jednogłośnie  (15 Radnych za)  w głosowaniu
jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego
urządzenia do liczenia głosów.

Ad 9
Pytania w sprawach bieżących. (16:05)
Brak.

Ad 10
Informacje, wolne wnioski i oświadczenia. (16:05)
Radny Marek Zabawa zapytał czy Radni nie mogą zabrać tych tabletów do domu.
Sekretarz odpowiedział, że zakładaliśmy, iż te tablety będą cały czas w Urzędzie Gminy Przystajń,
ale być może dojdzie do takiej sytuacji, że będą one u Radnych. 
Przewodniczący przedstawił sprawozdanie za 2018 rok złożone przez Wójta do RIO i Rady Gminy
Przystajń  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu
zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego.
Wójt powiedział, że trwają zebrania sołeckie. Obecnie odbyło się 10 zebrań sołeckich. 4 Radnych
zostało Sołtysami. Są to Radni: Remigiusz Wręczycki, Józef Chrzęstek, Zbigniew Marczak, Edward
Chamela.  Odnośnie  odpadów  komunalnych  na  pewno  będą  podwyżki.  Do  czerwca  2019  r.
będziemy mieli takie ceny jakie mamy. Nie będzie podwyżek wody w tym roku. Cena energii dla
samorządu też nie wzrośnie. Będziemy składać wnioski na fotowoltaikę jeśli chodzi o nasze ujęcia
wody w Przystajni i w Borze Zajacińskim. Jest próba i wielka wola wśród Wójtów, żeby połączyć
swoje siły jeśli chodzi o odpady komunalne.
Radna  Henryka  Kapuścik zapytała  kto  opracowuje  harmonogram  odbioru  odpadów
komunalnych. Poprosiła, żeby zwrócić uwagę na to, żeby go ujednolicić. 
Wójt odpowiedział, że gmina opracowuje ten harmonogram.
Radny  Marek  Zabawa powiedział,  że  wywóz  odpadów  komunalnych  nie  jest  problemem,
problem dotyczy tego gdzie te odpady komunalne wywieźć i składować.
Sekretarz powiedział, że Inspektor Paweł Antczak zamieścił linki na BIP Urzędu Gminy Przystajń
dot. I i II sesji Rady Gminy Przystajń VIII kadencji.

Ad 11
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodniczący  dokonał  zamknięcia  IV  sesji
VIII kadencji Rady Gminy Przystajń. (16:22)

Protokolant:                                                             Przewodniczący Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                       
                                                                                             mgr Zbigniew Kmieć
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